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Marsikateri ljubitelj odbojke na
Crnučah aU v Ljubljanl je debelo
pogledal, ko se je namesto od-
bojkarskega kluba Sava, ki je
deloval dvajset let, v zaCetku je-
senskega dela prvenstva v drugi
zvezni odbojkarski Ugl pojavilo
novo ime Enotnost. Kdor se je
pozanimal, je izvedel, da sta v
Enotnosti združena dva kluba:
Sava in Forum.

Da bi o vzrokih za to združitev
in o sedanjem delovanju kluba
izvedeli nekaj več, smo se pogo-
vorili z Matevžem Kumrom, dol-
goletnim igralcem in funkcionar-
jem odbojkarskega kluba Sava
oziroma Enotnosti. Povedal nam
je, da je bila povod za združi-
tev ugotovitev, da v sedanjera
stanju telesne kulture ni per-
spektiv za razvoj odbojke kot
take v okviru Crnu« oziroma ob-
čine. Pogoji za delo OK Sava,
ki je sicer deloval uspešno eelih
ao let kot del TVD Partizan Cr-
nuče, so bili v zadnjem obdobju,
predvsem odkar se je odbojka
preselila v dvorane, izredno težki.
Ko so lskali možne rešitve, so
ugotovili, da edino združitev vseh
ljubljanskih klubov daje možnost
za nadaljnje kvalitetno delo. Pred
nekaj leti so pri študentskem
športnem druStvu Porum ustano-
vili tudi odbojkarsko sekcijo, ki
je imela odlične pogoje za delo
velika telovaefcnioa v Studistiskem
naselju), pa precej slabši igral-
ski kader. Zato so se po dogo-
vorih z vseml pristojnimi odlo-
čHi, da ta dva kluba zdnižijo
v enega in na sestanku igralcev
sprejeli tudi novo iine: Akadem-
ski odbojkarski klub Enotnost.
Po zdruiitvi je nov klub dobil
vrsto dobrih igralcev, M so za-

6eli z načrtnim delom. Ker je
bila združitev izvedena precej
pozno, šele tri tedne pred začet-
kom prvenstva, se je to v veliki
meri odražalo v igri ekipe v
vsem jesenskem delu, ko Je z
dvema zmagama obstala n» pred-
zadnjem mestu. Vendar je treba
razen na rezultate gledati tudi
na igro, lri ni tako kritična in
že kaže rezultate načrtnega dela
in vadbe, kar se bo v celotj
pokazalo v spomladanskem nada-
ljevanju prvenstva. Zato se čla-
ni AOK Enotnost ne bojijo iz-
pada iz druge zvezne lige, saj
njihovl najresnejSi nasprotniki
gostujejo y spomladanskem delu
v Ljubljani, kar jim bo ob dobri
igri pomagalo zbrati potrebne
točke za obstanek v ligi.

Vendar je bila ta združitev le
rešitev kvalitete in množičnosti
tega športa, po drugi strani se
odbojka namreč še vedno igra
predvsem med starejSimi Kot re-
kreativen šport ,med mladimi pa
ni razširjena. Odbojkarji bivše
Save so ob združitvi sprejeli za-
dolžitev, da takoj, ko bodo dane
možnosti, začnejo delati z mla-
dimi. Možnosti za tako delo pa
bodo, ko bo dograjena SrnuSka
osnovna šola oziroma telovadnica
in bodo začeli bodisi v okviru
SŠD bodisi v okviru TVD Parti-
zan z vadbo pionirske in mla-
dinske vrste.

Upamo lahko, da bomo v ftasu,
ko odbojka povsod po svetu,
tudi v Jugoslaviji, čeprav manj
v Sloveniji, dosega velik razmah,
tudi na Crnučah in v celotna
občini uspeli poživlti delo na
tem področju, predvsem naj bi
odbojko igralo ve& mladlli.


